
 

 

 

 

Resum Ple 14 maig de 2025 

Aquest dimecres va tenir lloc, a l’auditori de Cal Figueres, el ple ordinari municipal de 
l’Ajuntament dels Hostalets de Pierola corresponent al mes de maig. La sessió va incloure 
l’adhesió a l’Associació de Propietaris Forestals  dels Municipis de l’Anoia Sud, aprovada per 
unanimitat, tot i que des de l’oposició es va reclamar més informació i comunicació sobre les  
gestions realitzades. També va rebre el suport de tot el consistori la revisió de les 
contribucions especials d’abastament d’aigua a Can Rovira de l’Estela. 
 
Les dues formacions del govern, Sumem i ERC, van desestimar la moció presentada per Junts 
pels Hostalets, en què se sol·licitava la convocatòria del Consell Escolar Municipal, tal com 
s’estableix per decret, i la necessitat d’incentivar la participació. La regidora d’Educació, Carme 
Zaragoza, va avançar que el proper mes està previst celebrar una sessió i va defensar els nous 
espais de relació entre l’Ajuntament i la comunitat educativa que s’han establert en aquest 
mandat, així com la voluntat d’impulsar un model menys regulat que doni més veu i 
participació als infants i joves. En aquest sentit, va anunciar que s’està treballant amb la 
Diputació de Barcelona en la creació d’un Consell Municipal d’Infància i Adolescència. 
 
A la segona part, l’oposició va formular diverses consultes en els apartats de donació de 
comptes dels decrets d’alcaldia i en el torn de precs i preguntes. Algunes de les qüestions que 
es van traslladar van ser la situació d’una subvenció per a la rehabilitació de l’església de 
Pierola, la gestió municipal de l’apagada elèctrica i altres assumptes relacionats amb la via 
pública, els serveis i els equipaments municipals. 
 
El ple, que es va prolongar durant gairebé tres hores, va tenir l’absència de la regidora de 
govern, Amparo Treig, per motius personals. 


